Сценарий внеклассного мероприятия по английскому языку на тему
 «РОЖДЕСТВО В АНГЛОЯЗЫЧНЫХ СТРАНАХ»
Разработала : учитель английского языка Забурдяева С.Г.
Цели мероприятия:
- практические: познакомить с традициями празднования Рождества в Англии,Австралии, европейских странах и США; ознакомить с лексикой по теме и тренировать её употребление;
-образовательные: формировать социокультурную компетенцию учащихся, уважение к культуре, традициям и обычаям других народов;
-развивающие: развивать навыки групповой деятельности, развивать творческие способности учащихся через игровую деятельность; расширить кругозор учащихся;
-воспитательные: воспитывать уважение к культуре, традициям и обычаям других стран , воспитывать чувство товарищества и взаимовыручки.
Оснащение:
· компьютер, интерактивная доска, проектор, презентации учащихся и учителя, записи рождественских песен, тексты заданий, материалы для творческого задания (листы бумаги и маркеры, фломастеры), рождественские декорации и украшения.
Ход мероприятия
(В течение всего мероприятия звучит рождественская музыка и мелодии)
Teacher: Welcome, dear pupils and our guests. We are very glad to see you today.
Our party is dedicated to the most interesting, the most important, the most beautiful, and of course, the most favourite holiday among all people all over the world - Christmas!
Добро пожаловать, дорогие ученики и наши гости. Мы очень рады вас видеть здесь сегодня.
Наш праздник посвящён самому интересному, главному, красивому и, конечно, самому любимому для многих в мире празднику – Рождеству!
There are many Christmas traditions in different countries, but today we’ll speak about Christmas traditions in Great Britain, the USA and other English- speaking countries.
Есть много рождественских традиций в разных странах, но сегодня мы поговорим о рождественских традициях Великобритании, США и других англоязычных стран.
The traditional Christmas song is “We Wish You a Merry Christmas”. I suggest you to open our competition with this song.
Давайте начнем наше мероприятие с традиционной рождественской песни.
We wish you a Merry Christmas;
We wish you a Merry Christmas;
We wish you a Merry Christmas and a Happy New Year.
Good tidings we bring to you and your kin;
We wish you a Merry Christmas and a Happy New Year.
Oh, bring us a figgy pudding;
Oh, bring us a figgy pudding;
Oh, bring us a figgy pudding and bring it out here.
Good tidings we bring to you and your kin;
We wish you a Merry Christmas and a Happy New Year.
We won't go until we get some;
We won't go until we get some;
We won't go until we get some, so bring some out here
We wish you a Merry Christmas;
We wish you a Merry Christmas;
We wish you a Merry Christmas and a Happy New Year.
Teacher:Today we are going to speak about one of the most popular religious holiday in Europe – Christmas.
Сегодня мы поговорим об одном из самых популярных праздников в Европе - Рождестве.
First we are going to see а presentation about Christmas in the UK, the USA and other European English- speaking countries. Then a few contests are waiting for you.
Сначала посмотрим презентацию о традициях празднования Рождества в Великобритании, США и других европейских странах. Затем вас ждут конкурсы и задания.
Просмотр презентации "Рождество в англоязычных странах
Teacher: Let’s see how well you’ve remembered the facts from the presentation.
Давайте проверим, насколько хорошо вы запомнили факты из презентации.
Questions:
1 What is another name of Santa Claus? (Father Christmas)
2 We decorate the Christmas tree with pretty ...... (lights, decorations)
3 What do Englishmen eat for lunch on Christmas day? (turkey, pudding)
4 What do we usually give each other on Christmas day? (presents)
5 What does Santa Claus fill with presents? (stocking)
6 In what month do Englishmen celebrate Christmas? (December)
7 Who announced about Jesus Christ birth? (angels)
8 Whose birthday do the people celebrate on Christmas day? (Jesus Christ)
9 What do you usually put on the top of the Christmas tree? (star)
10 What do Englishmen usually send to the friends at Christmas? (cards)
11 How do people call the day before Christmas? (Christmas Eve)
12 What do usually ring in the church on Christmas day? (bells)








